
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXX 

XXX Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 24 czerwca 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:24 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

XXX sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Frédéric Coppin. 

Poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłej mamy Burmistrza Andrzeja Wesołowskiego. 

 

Przypomniał o obowiązku używania maseczek podczas sesji, o oznaczonych miejscach,  

a także o respektowaniu wszystkich przepisów związanych z pandemią. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 13 Radnych 

(nieobecni Radni: Krzysztof Chodorowski i Bernadeta Żytkiewicz) ,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. Przywitał wszystkich obecnych i oglądających obrady. 

 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z materiałami sesyjnymi Radni otrzymali za pomocą eSesji i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę.  

 

Wobec braku wniosków, Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcom – rodzicom dzieci trenujących grę w piłkę 

nożną. 

Przybyli zwrócili się z prośbą o kontynuowanie treningów ich dzieci, ponieważ dowiedzieli 

się, iż będą one odwołane. 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa nie była mu znana i obiecał, iż zostanie ona 

omówiona.  

Burmistrz odnosząc się do tematu wyjaśnił sposób finansowania powyższych treningów oraz 

wyjazdów na zawody. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, 

podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz osobami fizycznymi prowadzącymi 

na własny rachunek działalność dziennego opiekuna. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu Komisji Pani Marta 

Kaleta omówiła projekt uchwały i poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie jej 

treści. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, podmiotami 

zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz osobami fizycznymi prowadzącymi na własny 

rachunek działalność dziennego opiekuna. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/161/2021 



6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały Pani 

Marta Kaleta omówiła na posiedzeniu Komisji, następnie poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przedstawienie jej treści. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/162/2021 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski odczytał treść uchwały, 

którą Komisja podjęła w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że na podstawie uchwały Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rada podejmuje stosowną w tej sprawie uchwałę i odczytał jej 

treść. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał 

Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Agnieszka 

Zawadzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Przemysław Bielecki, Anna Sokulska 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/163/2021 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że w poniedziałek Dyrektor Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Jacek Sulikowski przedstawił projekt uchwały,  

a następnie oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że zarówno uchwała jak i treść Regulaminu 

została przedstawiona na posiedzeniu Komisji, a następnie odczytał jej treść. 

Wiceprzewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/164/2021 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, iż podczas posiedzenia Komisji Rady 

Panik Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Ziubrzycka-Bień omówiła projekt 

uchwały i wówczas była również okazja do zadawania jej pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że wzór wniosku o przyznanie dodatku 



mieszkaniowego został przygotowany zgodnie z nowymi wytycznymi i odczytał treść 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/165/2021 

10. Debata nad Raportem o stanie Gminy Tułowice za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że Raport został udostępniony poprzez 

eSesję i poprosił Sekretarza Gminy o przybliżenie zagadnienia. 

Sekretarz Wiesław Księski powiedział, że Raport został przedłożony Radzie w terminie  

i zawiera on treści potwierdzone dokumentami, następnie nawiązał do poszczególnych 

zapisów tego dokumentu. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Luty powiedział, iż w tym dokumencie 

Gmina przedstawiona jest w bardzo pozytywnym świetle, z czym się zgadza, ponieważ 

uważa, że pomimo trudnego roku we wszystkich sołectwach są ludzie dokładający wszelkich 

starań aby tą Gminę promować i upiększać, co zasługuje na pochwałę. Wspomniał  

o wykonanych inwestycjach. Stwierdził, że z Raportu wynika, iż Gmina idzie w dobrym 

kierunku i jeśli Burmistrz to utrzyma, to przyszłe lata będą jeszcze lepsze. 

 

Członek Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Przemysław Bielecki odczytał opinię 

Komisji, której zdaniem Gmina powinna kłaść większy nacisk na pozyskiwanie środków 

zewnętrznych, terenów inwestycyjnych oraz zwrócić uwagę na zagospodarowanie terenu 

sprzyjającego spotkaniom młodzieży.  

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin wyraził pozytywna opinię dotyczącą raportu, 

jednocześnie poprosił o konieczne zachowanie równowagi pomiędzy inwestycjami, które 

upiększają Gminę, a tymi które przynoszą dochód i będą finansowały te wpływające na 

estetykę. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytał Opinię Komisji dotyczącą 

udzielenia wotum zaufania Panu Andrzejowi Wesołowskiemu Burmistrzowi Tułowic. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poruszył temat inwestycji w Gminie Tułowice. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/166/2021 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, że sprawozdanie z wykonania budżetu, zostało przekazane 

Radzie w ustawowym terminie  i zostało omówione podczas posiedzenia Komisji. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2020 r.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2020 r. 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/167/2021 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk powiedziała, że uchwała Komisji Rewizyjnej została wysłana 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej, która przysłała uchwałę zwrotną, a następnie odczytała 

uchwałę RIO w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytał uchwałę o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij podziękował Burmistrzowi, Skarbnik, Sekretarzowi 

oraz wszystkim pracownikom, których praca przyczyniła się do osiągniętego efektu,  

a następnie odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 



Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/168/2021 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Przewodniczący Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia komisji, Pani Skarbnik 

przedstawiła projekt uchwały, a wobec braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Roman Kopij odczytał projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/169/2021 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Frédéric Coppin powiedział, że  również projekt tej uchwały podczas komisji 

przedstawiła Pani Skarbnik, a wobec braku pytań oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

 

Roman Kopij odczytał projekt procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Chodorowski, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XXX/170/2021 

Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę. 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrz Andrzej Wesołowski rozpoczął od 

informacji o spotkaniu w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Tułowice, wspomniał o otwarciu 

przystanków kolejowych w Goszczowicach i Szydłowie. Poinformował  również o imprezach 

sportowych oraz otwarciu placu zabaw „Podwórko NIVEA” połączonym z obchodami dnia 

dziecka. 

Poinformował o podpisaniu w Urzędzie Miejskim w Niemodlinie umowy z firmą projektową, 

zajmująca się projektowaniem ścieżki rowerowej łączącej Gminy, w której kosztach budowy 

Gmina Niemodlin i Tułowice będą partycypowały. 

Poruszył również inne sprawy gminne. 

 

Radny Michał Luty zapytał w którym kierunku Burmistrz wraz z Radą Wierzycieli upadłej 

firmy NeoTech zmierza, czy w stronę sprzedaży obiektu, czy dalszego wynajmowania  

i spłacania przez syndyka należności.  

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że rolą syndyka nie jest przewlekanie 

zarządzania upadłą firmą. 

 

Radna Anna Sokulska zapytała o wykonanie planu technicznego wykonania ulicy 

Gruszkowej, czy to będą obydwa odcinki, czy tylko jeden. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, iż pod uwagę brany jest tylko jeden odcinek. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka poinformowała, że Stowarzyszenie na rzecz rozwoju wsi 

Skarbiszowice otrzymało 2 granty z Partnerstwa Borów Niemodlińskich. Jeden na 

zagospodarowanie terenów przy Stawie Ogrodowym, a drugi na pomoc naturze, to znaczy na 

zakup budek, koszy lęgowych dla ptaków oraz domków dla owadów pożytecznych.  

 

17. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił sprawozdanie. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, iż otrzymał dwa wnioski i poprosił 



autorów o ich przedstawienie. 

 

Radna Anna Sokulska poinformowała, że ponownie złożyła wniosek odnośnie poprawy stanu 

technicznego nawierzchni dróg w Tułowicach. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że poprzednio były wykonane naprawy na 

wnioskowanych ulicach. A w najbliższym czasie również planowane są takie prace na ulicach 

ujętych we wniosku Radnej. 

 

Radny Krzysztof Mróz przekazał zaniepokojenie mieszkańców Szydłowa ciszą, jaka nastała 

w sprawie świetlicy, poprosił o określenie daty wprowadzenia procedury przetargowej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poruszył sprawę wniosku mieszkańców o bankomat, 

udostępnienia dodatkowych danych Radnych na stronie internetowej, wspomniał również  

o sprawę nieprzyjemnych zapachów wytwarzanych przez jedną z firm. 

Przypomniał o dofinansowywaniu przez Gminę wymiany źródeł ciepła i zachęcił  

z korzystania z tej dopłaty. 

Burmistrz omówił również inne sprawy dotyczące Gminy Tułowice. 

 

19. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji 

(Przewodniczący Rady i Wiceprzewodniczący). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że całą korespondencję radni mają na 

tabletach. Poinformował, że wniosek Żłobka Elephant o podwyższenie dotacji zostanie 

rozpatrzony na burzy mózgów w sprawie budżetu na rok 2022. Stwierdził, że są odpowiednie 

służby, do zajęcia stanowiska w sprawie Firmy Klaster Drzewny. Poruszył również sprawę 

budowy zadaszeń śmietników. 

Wiceprzewodniczący odczytał pismo rodziców dzieci trenujących grę w piłkę nożną, których 

przedstawiciele zabrali głos na początku sesji. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do listu. 

Dyskutowano na temat treningów piłki nożnej. 

 

20. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że udzielono odpowiedzi na wiele 

wniosków oraz zapytał czy ktoś został pominięty i oczekuje odpowiedzi. 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

21. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Mróz poprosił o jak najszybszą interwencję w sprawie wydzielenia drogi 

Bocznej w Szydłowie, która jest ulicą ślepą, a mieszkańcy aby dojechać do swoich posesji 

korzystają z działki gminnej. W związku z tym , że od 1 lipca wchodzi ustawa, w myśl której 

każdy mieszkaniec jest zobowiązany do złożenia deklaracji dotyczącej wykorzystywanego 

opału, zapytał czy Gmina jest na to przygotowana i jak to będzie realizowane. 



Burmistrz  Andrzej Wesołowski powiedział, że jest to kolejne nałożone zadanie, na ten cel 

Gmina ma otrzymać jedynie laptopy, lecz żadne dodatkowe środki za tym nie idą i jeszcze nie 

podjął decyzji czy nie będzie ono przekazane do Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej. Zapewnił że samorząd również z tym zadaniem sobie poradzi. 

Dodał, że był na wizji lokalnej na terenie drogi w Szydłowie i rozmawiał z Panem, który 

dzierżawi tę działkę gminną, wykorzystywaną przez mieszkańców jako drogę dojazdową. 

 

Radny Krzysztof Mróz wyraził obawy, że Gmina może nie zdążyć wykorzystać przyznanych 

środków zewnętrznych na budowę kanalizacji na ulicy Kolejowej w Szydłowie. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że do tej inwestycji trzeba dołożyć 80 tysięcy, 

zapewnił że nie należy się obawiać, bo ma nadzieję, że w razie potrzeby Przewodniczący Rady 

zwoła sesję a Radni na nią się stawią. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij zapewnił, że Radni zaaprobują zwołanie koniecznej sesji. 

Poruszył sprawę procedur koniecznych przy inwestycjach. 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący poinformował o spotkaniach dotyczących Strategii w dniach 5 i 14 lipca br. 

Podał wstępne terminy posiedzenia Komisji 27 sierpnia i sesji 30 sierpnia. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


